
 
IS ER TOEKOMST VOOR DE KERK IN ASSE ? 

 
Open avond op maandag 23 september om 20 u in de kapel 
Onbevlekt Hart van Maria in Krokegem 
  
Onder deze toch wel wat uitdagende titel organiseert de 
regioploeg van de regio Halle, met ondersteuning van een 
plaatselijke stuurgroep, een samenkomst voor alle 
medewerkers die op een of andere manier betrokken zijn op het 
kerkwerk in Asse. 
 
Hoe kunnen we werken aan de toekomst van de kerk van 
Asse?  Wat zou de plaatselijke samenleving missen als de kerk 
hier zou verdwijnen?  Welke stappen moeten we nu zetten 
zodat de kinderen en kleinkinderen van de huidige 
medewerkers  in Asse nog een levendige geloofsgemeenschap 
kunnen vinden? 
Alles maar op zijn beloop laten is geen oplossing.  Iedereen die 
met het kerkwerk in Vlaanderen wat vertrouwd is, weet dat we 
voor grote uitdagingen staan.   
Regelmatig wordt dan de vraag gesteld : hoe ziet het vicariaat 
in Mechelen de toekomst van de parochies?  Lieve Gommers, 
de adjunct van de hulpbisschop, zal ook aanwezig zijn op 23 
september en ons twee richtingen aanduiden waar het vicariaat 
toekomst in ziet : de vorming van pastorale zones.  Wat is dat 
een pastorale zone ?  Wat is het ook niet ?   
En daarna zal ze ook ingaan op het vormen van een 
zondagsgemeenschap.  Hoe kan dat bijdragen tot een kerk van 
de toekomst? 
We zullen tijdens deze open bijeenkomst ook een werkmethode 
voorstellen hoe we tot een zo breed mogelijk gedragen 
blauwdruk kunnen komen voor de toekomst van de kerk van 
Asse.  Het is niet de bedoeling om in oeverloze palavers te 
vervallen en alles op een hoopje te gooien.  Het is wel de 
bedoeling om op een beperkte tijd tot heldere voorstellen te 
komen die daarna concreet gemaakt worden. Stap voor stap 
zullen die dan ook uitgevoerd worden. 



 
We hopen op een grote opkomst.  Alle medewerkers met een 
groot hart voor de kerk van Asse zouden we graag 
verwelkomen.  Voelen velen onder jullie het ook niet aan : op 
de wijze waarop we nu bezig zijn  -  hoe zinvol bepaalde 
engagementen op zichzelf kunnen zijn  -  kunnen we niet 
verder.  We moeten aan een verbouwing werken. 
 
Een concrete aanleiding voor deze open avond is ook  de 
nakende pensionering van pastoor Marc Boulanger.  Als we via 
gesprek en uitwisseling overeenstemming kunnen vinden over 
de toekomst van  de kerk in  Asse wordt het eenvoudiger om 
een takenpakket samen te stellen waarin we beschrijven wat 
van de nieuwe pastores wordt verwacht.   
 
Ik nodig elke gelovige van harte uit om op 23 september en in 
daarop volgende maanden met ons mee te denken over de 
toekomst van de Kerk in Asse. 
 

Guy De Keersmaecker, deken van de regio Halle 


